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apartment
€ 120.000 negotiable

Ref. p379

90 sq.m | Bathroom: 1 | Bedroom: 2 | Room: 5

Two-storey apartment in the historic center of Dorgali with parking space and two balconies. The apartment is on the raised ground
floor of a small building in the center of Dorgali. Access is via the inner courtyard of the residential complex. At the entrance there is the
living  area,  which  is  slightly  offset  on  two  levels,  the  kitchenette  and  a  small  pantry.  The  sleeping  area  is  accessed  via  the  internal
staircase where there are two large bedrooms, a bathroom and a laundry room. The house is ideal for a family or a vacation home
investment.
Italy.
Sardinia.
Nuoro.
Dorgali
Traduzione in Tedesco:
Objektbeschreibung:
Zweistöckige Wohnung im historischen Zentrum von Dorgali mit Parkplatz und zwei Balkonen. Die Wohnung befindet sich im erhöhten
Erdgeschoss eines kleinen Gebäudes im Zentrum von Dorgali. Der Zugang erfolgt über den Innenhof der Wohnanlage. Am Eingang
befindet sich der auf zwei Ebenen leicht versetzte Wohnbereich, die Küchenzeile und eine kleine Speisekammer. Der Schlafbereich ist
über die Innentreppe zugänglich, wo sich zwei große Schlafzimmer, ein Badezimmer und eine Waschküche befinden. Das Haus ist ideal
für eine Familie oder eine Investition als Ferienhaus.
Italien.
Sardinien.
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Property Informations

Address: via Dante Postal code: 8022

Bedroom: 2 Bathroom: 1

Room: 5 Condition: Excellent

Year of construction: 1967 Current status: Available

Distance from the sea: 8.000 meter

Features

Storage room ADSL cover Fireplace

Wooden window and door

Nearby

gymnasium Health club Football field Sports complex

Tennis court Playground Public transport Kindergarten

Elementary school Junior high school High school Cafè

post office Shopping center Municipal office
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